
 

 

 

Czy na Przymorzu Wielkim dużo jest terenów zielonych? 
 

Łączna liczba odpowiedzi  37  

Czy na naszej dzielnicy jest dużo terenów zielonych? 

Odpowiedź Odpowiedzi Udział 

Tak   24 64.9 % 

Nie   13 35.1 % 

Napisać komentarz do wyniku 

1.  Czy obecne tereny zielone są zadbane? 

Odpowiedź Odpowiedzi Udział 

Tak   13 35.1 % 

Nie   10 27.0 % 

może   14 37.8 % 

2.  Czy są na terenie naszej dzielnicy tereny zielone rekreacyjne? 

Odpowiedź Odpowiedzi Udział 

Tak   25 69.4 % 

Nie   3 8.3 % 

Powinny powstać 8 22.2 % 

3.  Jak często korzystają państwo z terenów zielonych na naszej dzielnicy? 

  Odpowiedź Odpowiedzi Udział 

Często   23 62.2 % 

Czasami  11 29.7 % 

Rzadko   2 5.4 % 

Nigdy   1 2.7 % 

4.  Jeśli korzystają Państwo z terenów zielonych na naszej dzielnicy to gdzie. 

http://www.survio.com/survey/d/C7P1B9Z6I7N4F5W8W?preview=1
http://www.survio.com/survey/d/C7P1B9Z6I7N4F5W8W?preview=1


Park Regana (4x)park reganaFajnie gdyby teren na z zakręcie kolobrzeska w stronę dąbrowszczaków 

byl zagospodarowany plac zabaw ktorego brakuje w okolicy(maja 4latke nie zawsze mozna isc dalej) 

laweczki  i silownia pod chmurką to bylo by superPark Reagana (5x)park 

5.  Czy przydało by się więcej drzew na naszej dzielnicy? 

Odpowiedź Odpowiedzi Udział 

Tak   24 64.9 % 

Nie   7 18.9 % 

Może   6 16.2 % 


